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Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Homole u Panny č. 05/2017, 
konaného dne 21. 12. 2017 

 

Jednání zastupitelstva se konalo v zasedací síni obecního úřadu od 18:00 hodin, ukončeno 

bylo v 18:50 hodin. 

Přítomni: Omluveni: Neomluveni: 

Ladislav Ptáček 

Ing. Václav Choura 

Dagmar Mužíková 

Lukáš Ptáček 

Pinc Zdeněk 

Josef Dobiáš 

Ilona Hálová 

  

 

I. ZAHÁJENÍ 

 

Řádné zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny zahájil starosta Ladislav Ptáček, který 

konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelů a zasedání je tedy usnášení schopné. Zasedání se 

účastnili 4 občané. 

Zapisovatelem byla určena Ilona Hálová. 

 

II. OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU: 

 

Předsedající předložil návrh, aby ověřovateli zápisu byli Ing. Václav Choura a Mgr. Václav 

Kavan. 

Hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 1 (Dobiáš) 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni. 

 

III. PŘIPOMÍNKY K ZÁPISU Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ: 

 

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo ze zastupitelů připomínky k zápisu z minulého 

zasedání zastupitelstva obce. 

Nikdo z přítomných neměl k zápisu žádné připomínky. 

 

IV. PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

1) Schválení programu zasedání 

Předsedající zastupitele informoval, že do okamžiku zveřejnění programu na úřední desce 

žádný z výborů obce nepředložil starostovi v souladu s článkem 4 odst. 2) jednacího řádu 

písemný návrh na zařazení do programu jednání. 

Na základě článku 6. odst. 1 jednacího řádu vznesl dotaz, zda některý z členů 

zastupitelstva navrhuje zařazení dalšího bodu do navrženého programu. 

J. Dobiáš oznámil, že nedostal všechny podklady k jednání a proto nebude hlasovat. 

L. Ptáček: Obdržel jste podklady stejně jako ostatní zastupitelé. Pokud při hlasování 

neopustíte zasedací místnost, bude se to brát jako zdržení se hlasování. 
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 Program zasedání je následující: 
1. Schválení programu jednání 

2. Kontrola plnění uložených úkolů z minulých jednání zastupitelstva 

3. Rozpočet na rok 2018 

4. Rozpočtové opatření č. 03/2017 

5. Dotazy, připomínky a podněty zastupitelů 

6. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

 

   Předsedající dal hlasovat o navrženém programu zasedání: 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 1 (J. Dobiáš) 

Program jednání byl přijat. 

 

2) Kontrola plnění uložených úkolů z minulých jednání zastupitelstva 

Předsedající uvedl, že uložený úkol  031/04/2017 z předešlého zasedání ZO 04/2017 je 

průběžně plněn.  

20. 12. 2017 proběhlo výběrové řízení na zpracovatele ÚP obce. Výběrová komise byla ve 

složení: Martin Mužík (předseda), Klára Oravcová (členka) a Jana Horová (členka). Po 

zhodnocení předložených nabídek se umístil na prvním místě Ing. Pavel Ponča. Byla s ním 

uzavřena Dohoda o dílo a současně byla podána žádost o dotaci. 

 

Rozprava: 

Zastupitelé: 
Zastupitelé neměli připomínky ani dotazy. 

Občané: 

D. Tausche: Kdo bude podávat žádost o dotaci? Nejedná se u paní Horové o střet zájmu? 

 L. Ptáček: Žádost o dotaci podala obec. U paní Horové se o střet zájmu nejedná. 

Výběrové řízení bylo cílené pouze na výběr zpracovatele nového územního plánu obce. 

 

3) Rozpočet na rok 2018 

Předsedající předal slovo předsedkyni finančního výboru D. Mužíkové. Ta seznámila ZO 

se zprávou k návrhu rozpočtu na rok 2018. Finanční výbor doporučil zastupitelům návrh 

rozpočtu na rok 2018 schválit.  

 

Rozprava: 

Zastupitelé: 

J. Dobiáš: Jsou velké rozdíly mezi příjmy a výdaji. Proč? Proč se bude dělat tepelné 

čerpadlo, když mají v bytovce nový kotel? Výdaje 500 000Kč na silnice?  

L. Ptáček: Máme dvě kotelny. Tepelné čerpadlo je myšleno pro bytovky 47 a 48. Kotel 

(náhrada po havárii starého kotle) je v provozu od roku 2010. To znamená, že jeho 

výměna se uskuteční v letech 2019 – 2020. Do té doby se musí provést veškeré přípravné 

práce (studie, projekty, výběrová řízení, získání dotace atd.). 

K výši výdajů na silnice pouze to, že plánujeme opravy obecních komunikací v Haslicích, 

Suleticích, Liškově a Bláhově. 

 

Občané: 
Občané neměli připomínky ani dotazy. 
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Návrh usnesení 030/05/2017: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2018. 
 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 1 (J. Dobiáš) 

Usnesení bylo přijato. 
 

4) Rozpočtové opatření č. 03/2017 

Předsedající předal slovo předsedkyni fin. výboru Dagmar Mužíkové, která přečetla zápis 

k danému rozpočtovému opatření. Finanční výbor doporučil zastupitelům návrh RO 

3/2017 schválit.  

 

Rozprava: 

Zastupitelé: 
Zastupitelé neměli připomínky ani dotazy. 

Občané: 

D. Tausche: Proč je jednání fin. výboru den před zasedáním zastupitelstva? Nemůžou se k 

tomu vyjádřit občané. 

V. Kavan: Finanční výbor je poradní orgán zastupitelstva obce. Není proto možné, aby 

tato zpráva byla nejdříve poskytnuta občanům, a teprve potom zastupitelstvu. Čili nejdříve 

musí být zpráva projednána zastupitelstvem a teprve potom může být předložena 

občanům. 

D. Tausche: Občané se přeci nemohou vyjadřovat pouze k číslům. 

V. Kavan: Pokud občana něco konkrétního zajímá, může se zeptat na OÚ, vše mu bude 

vysvětleno. 

D.Tausche: Já nerozumím těm 267 tis. Kč. Jak se to započítává a jak nezapočítává. 

Můžete to vysvětlit? 

V. Kavan: Je to dané zákonem. Např. pokud poskytne stát obci dotaci, je tato zaslaná na 

účet obce u ČNB. Obec tyto peníze musí převést na běžný účet obce, vedený u Komerční 

banky. Z hlediska výkaznictví se tedy jedná o výběr peněz z jednoho účtu obce (výdaj) a 

současně se jedná o příjem těchto peněz na jiný účet obce (příjem). U takovéto transakce 

platí, že výdaj = příjem. Při vykazování hospodaření obce po konsolidaci se tyto finanční 

transakce nevykazují.    

 

Návrh usnesení 040/05/2017: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 03/2017 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 1 (J. Dobiáš) 

Usnesení bylo přijato. 

 

5) Dotazy, připomínky a podněty zastupitelů 

J. Dobiáš: Byly zkontrolovány všechny poskytnuté půjčky obcí?  

V. Choura: Všechny zkontrolovány nebyly.  

J. Dobiáš: Toto jsem podával na obec, stále čekám na odpověď. Tak si to klidně znovu 

okopírujte. 

 

6) Dotazy, připomínky a podněty občanů 

D. Tausche: Bude Půlnoční mše? 
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L. Ptáček: Ano, jako každý rok, plakáty už visí.   

J. Dobiáš: Proč se nepoužívá žebřiňák na masopustní průvod? 

L. Ptáček: U žebřiňáku je rozbité kolo a navíc nemáme k dispozici tažné koně. 

J. Dobiáš: V Suleticích není uklizené listí, má se objednat nějaká firma? 

L. Ptáček: Nestihlo se uklidit.  

 

 

IV.  ZÁVĚR 

 

Starosta obce poděkoval za účast na jednání zastupitelstva, popřál všem přítomným příjemné 

prožití svátků vánočních a hodně zdraví a spokojenosti v roce 2018. 

 

 

Zápis byl zhotoven dne 28. 12. 2017. 

 

 

 

  Ladislav Ptáček v.r.  
 starosta 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   

Ing. Václav Choura v.r. 

Mgr. Václav Kavan v.r.  


